
 
 

Protokoll fört vid Söndrums Hembygdsförenings årsmöte 2023 

Hertz Minne 

2023-03-19 

§ 1 

Mötet öppnades av ordförande Kerstin Hallén, som hälsade ett 50-tal medlemmar 
välkomna. Kerstin inledde med en parentation över de medlemmar som avlidit under året, 
med tänt ljus, diktläsning och en tyst minut. Speciellt uppmärksammades medlemmarna Bo 
Keck och Kjell Pihl. De har båda bidragit med mycket värdefulla insatser – Bo Keck i 
Söndrums Hembygdsförenings redaktionskommitté och Kjell Pihl för Stiftelsen Hertz Minne. 
Ett tackbrev från Kjell Pihls familj till föreningen lästes upp av Liss-Olof Persson. 

Innan årsmötesförhandlingarna inleddes framfördes folkmusik på fiol av ungdomarna Nilla 
Rosén och Hjalmar Nofors – vilket var mycket uppskattat! 

 

§2 

Den föreslagna dagordningen godkändes. 

 

§ 3 

Till ordförande att leda dagens möte valdes Rolf Johansson. 

 

§ 4 

Till sekreterare valdes Marianne Odermalm 

 

§ 5 

Till att justera dagens protokoll valdes Lennart Lundborg och Hans Svensson.  

 

§ 6 

Man fann att årsmötet var stadgeenligt utlyst. 

 

§ 7 

Verksamhetsberättelsen presenterades av ordföranden Kerstin Hallén som välkomnade att 
aktiviteterna återupptagits i och med att pandemirestriktionerna tagits bort i början av 
februari. Årsmötet i mars kunde genomföras på Hertz Minne, berättarkväll i april, Gökottan 



 
 

på Kristi Himmelfärdsdag och skolbesöken. Speciellt välkommet var att vi åter kunde 
arrangera vårt Midsommarfirande till glädje för de cirka 2000 besökare som samlades på 
Bergsgård. Under sommaren ordnades likaså dans på logen, friluftsgudstjänst och 
Hembygdens dag. Föreningen bidrog även till Stenhuggardagarna i Grötvik, med foton, tavlor 
och stenhuggarverktyg. Under hösten anordnades en Höstträff, ”nostalgiafton”, och 
berättarafton. I december kunde vi ha repris på vår uppskattade julmarknad med tomtar, 
tombola, kaffeservering och luciatåg.  

Under året har redaktionskommittén arbetat med Årsboken 2023, material finns och vi 
hoppas på att ekonomin möjliggör tryckning. Skenande elpriser har dock tärt på kassan, så vi 
avvaktar beslut.    

 Kerstin riktade ett varmt tack till alla som bidragit till gårdens skötsel, till alla som på något 
vis bidragit till aktiviteterna under året, till sponsorer, till medlemmar, till besökare! 

 Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna.   

 

§ 8 

Kassör Thomas Adolfsson föredrog resultat- och balansräkningarna, vilka godkändes av 
årsmötet och lades till handlingarna. 

 

§ 9 

Revisionsberättelsen upplästes av Anna-Brita Helmrot och godkändes 

 

§ 10 

Styrelsen beviljades ansvarsfrihet enligt revisorernas förslag.          

                                               

§ 11 

Fastställande av medlemsavgiften, vilken blir som tidigare: 100 kr för enskild medlem och 
175 kr för familj. 

 

§12 

Verksamhetsberättelse för stiftelsen Hertz Minne presenterades av ordföranden Christer 
Odermalm, godkändes och lades till handlingarna. Stiftelsen har ny värdinna, Malin 
Andreasson Sonesson. Christer redogjorde även för stiftelsens ekonomi, vilken blivit 
betydligt bättre då pandemin var över, eftersom uthyrningen ökat igen. Revisionsberättelsen 
upplästes. 



 
 

 

§13 

Val av styrelsemedlemmar i Söndrums hembygdsförening. 

Ordf. Kerstin Hallén omval 1 år 

Övrig styrelse 

Marianne Odermalm  omval 2 år 
Kristina Skottke Karlsson    nyval 2 år 
Eva Håkansson                     kvarstår 1 år 
Wivan Henricson                 kvarstår 1 år 
Hans- Erik Karlsson kvarstår 1 år 
Eva Berg  omval 2 år 

Ersättare 

Kjell Andersson omval 2 år 
Åsa Landberg omval 2 år 
Kerstin Liljeqvist fyllnadsval 1 år 
Christer Odermalm              omval 2 år 
Gun Stanell-Holmberg kvarstår 1 år                                                                                                     
Lisa Lundgren                       fyllnadsval 1 år 

Revisorer 

Ingrid Hylander  omval 2 år 
Anna-Brita Helmroth kvarstår 1 år  

Revisorsuppl.  

Bo Henningsson  omval 2 år 
Tore Kjellgren fyllnadsval 1 år  

 

§ 14 

Val av kommittéer: 

Kaffekommitté 

Lisa Lundgren  omval 2 år 
Rut Petersson  kvarstår 1 år 
Gerd Ström      kvarstår 1 år 
Titti Karlstedt omval 2 år 

 

 



 
 

Gårds- och arkivkommitté 

Lars Holmberg  kvarstår 1 år 
Hans-Erik Karlsson kvarstår 1 år 
Wivan Henricson  omval 2 år 
Seth Balschmidt  kvarstår 1 år 
Hans Svensson    kvarstår 1 år 
Tore Kjellgren    omval 2 år 

IT-ansvarig 

Christer Odermalm  omval 2 år 

Redaktionskommitté 

Kerstin Hallén       omval 2 år 
Thomas Adolfsson  omval 2 år 
Carl-Erik Rydberg  kvarstår 1 år 
Hans Svensson kvarstår 1 år 

§15 

Valberedning för kommande år är styrelsen, som gärna tar emot namnförslag från 
medlemmarna i föreningen. 

§ 16 

Val av styrelseledamöter för stiftelsen Hertz Minne          

          Christer Odermalm kvarstår 1 år 
           Torgny Liabäck omval 2 år 
            Ann Tjellander  kvarstår 1 år 
            Helena Andréasson kvarstår 1 år 
 Allan Johansson   omval 2 år 

Ersättare 

            Stellan Carlsson  omval 2 år 
           Liss-Olof Persson kvarstår 1 år 
           Calle Carlsson  kvarstår 1 år 
            Karl-Erik Hedberg kvarstår 1 år 
 Carl-Henric Henricson omval 2 år 

Revisorer 

           Bo Lennart Nilsson omval 1 år  
           Ers.      Rolf Johansson  omval 1 år 

Halmstad kommun har utsett Carin Jacobsson som revisor för mandatperioden 2023-2026. 

 



 
 

§ 17 

Val av ombud: 

Ombud till kretsmöte är Wivan Henricson, Marianne Odermalm, Kerstin Hallén. 

Studiekontakt samt representant i Trottabergs Samfällighetsförening och i Söndrums och 
Trottabergs skifteslag utses av styrelsen. 

§ 18 

Övriga ärenden: Kerstin Hallén påpekade att det är ovisst om årsboken ges ut i år p g a det 
ansträngda ekonomiska läget och uppmanade mötesdeltagarna att hjälpa till att söka 
sponsorer för att göra det möjligt. Material finns, sista datum för inlämning är den sista april. 
Kerstin välkomnade medlemmarna till berättarkväll på Bergsgård den 13/4, då bygdens 
konstnär Michael Qvarsebo berättar ”Min resa – konstnärer jag mött under resans väg från 
Halmstadgruppen till Salvador Dali”  samt påminde mötesdeltagarna om Kulturfestivalen på 
Hallandsgården  den 13/5 i samband med Riksstämman i Halmstad 12-14/5. Lennart 
Lundborg överlämnade ett ex av sin bok ”Kulturhistoriska serier Halland” 

Mötet avslutades med att Rolf Johansson tackade för förtroendet att leda dagens 
årsmötesförhandling och överlämnade ordet till Kerstin Hallén, som tackade Rolf med en 
blomma för insatsen som ordförande för mötet. 

 Kerstin överlämnade även en blomma som tack till Thomas Adolfsson som avgår efter 
många år i styrelsen och efter 7 år som kassör. Även Bodil Frithjof och Lars Holmberg 
avtackades med blommor då de beslutat att avgå som styrelseledamöter.  

§19 

Kerstin tackade för visat intresse och förklarade årsmötet avslutat. 

Kaffekommittén bjöd därefter på förtäring med hembakat, vilket uppskattades. I samband 
med kaffet hölls lotteri. 

   
 
 
 
_________________________________ 

   
 
 
_________________________________ 

Marianne Odermalm sekreterare 
 

 Rolf Johansson ordförande 
 

   
Justeras:   
 
 
_________________________________ 

  
 
__________________________________ 

Hans Svensson  Lennart Lundborg 
 

  


